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P R O T O K Ó Ł  Nr IX/19 

 
z obrad dziewiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji, która odbyła się w dniu 

27 czerwca 2019 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Remigiusz Jankowski. Sesja rozpoczęła się o godz. 16
00

,  

a zakończyła o godz. 18
16

. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji 

kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i turystów.  

6. Raport o stanie Gminy Cieszyn. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. udzielenia Burmistrzowi Miasta Cieszyna wotum zaufania, 

7.2. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego jst wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu miasta Cieszyna za 2018 rok, 

7.3. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna, 

7.4.uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Cieszyna obejmującego obszar zawierający częściowo tereny: Bobrka, Liburnii 

i Pastwisk, 

7.5. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego tereny położone w rejonie węzła drogi 

krajowej S1 w Krasnej, 

7.6.odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i towarzyszącej dla budowy 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego na działce 31/75, obr. 21 w Cieszynie przy ul. 

Czytelni Ludowej, 

7.7.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

użytkowania na czas nieoznaczony (nieruchomość przy ul. Kościuszki 3), 

7.8.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas nieoznaczony (dz. 138/3, obr. 43 ul. Ratuszowa), 

7.9.wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego w budynku Głęboka 13 w Cieszynie, 

7.10. zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Miasta Cieszyna, 

7.11.  nadania imienia 4 Pułku Strzelców Podhalańskich Szkole Podstawowej 

nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie, 

7.12. zmiany uchwały nr VI/24/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 stycznia 2015 roku 

w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Cieszynie, 

7.13.  zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2019 rok, 

7.14.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 2031, 

7.15.  planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2019 roku, 

7.16.  planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2019 roku. 

8. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania Komisji Rady   
      i Klubów Radnych. 
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10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między   sesjami. 

11. Oświadczenia i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

      

X  X  X 

 

Ad 1. 

Dziewiątą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan 

Remigiusz Jankowski. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 19 radnych.  

 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna - Panią Gabrielę Staszkiewicz, 

I Zastępcę Burmistrza - Pana Krzysztofa Kaszturę, II Zastępcę Burmistrza - Pana Przemysława 

Majora,  Skarbnika Miasta - Panią Alicję Dąbrowską,  Sekretarza Miasta - Pana Stanisława 

Kaweckiego, jak również pracowników Urzędu Miejskiego i jednostek,  mieszkańców miasta oraz 

zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja Rady Miejskiej Cieszyna jest transmitowana oraz 

nagrywana. Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Burmistrz Miasta 

Cieszyna. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalania za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz 

art. 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. Więcej informacji na temat zasad 

przetwarzania danych osobowych można znaleźć na stronie bip.um.cieszyn.pl. W związku 

z powyższym przypomniał, aby każdorazowo podczas zabierania głosu włączać mikrofon. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Pani Burmistrz Miasta pismem z dnia 12 czerwca 

br. wnioskowała o wykreślenie z planu pracy Rady Miejskiej na miesiąc czerwiec, dwóch 

projektów uchwał dotyczących gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Cieszyn. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do zmiany porządku obrad przystąpiono do realizacji kolejnego 

punktu. 

 

Ad 3. 

Do protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej Cieszyna uwag nie zgłoszono, tym samym protokół 

z dnia 30 maja 2019 roku został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

Na dzisiejszej sesji nie przewidziano wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady przedstawił informację na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży 

oraz propozycji kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i turystów, następnie poprosił 

o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Wowrzeczka po wnikliwym zapoznaniu się 

z w/w informacją przedstawiła dwie uwagi. Pierwsza z nich dotyczy liczby zapisanych dzieci 

na zajęcia. Liczba ta nie jest równa liczbie dzieci, które korzystają później z zajęć, co ma znaczący 

wpływ na kwestie budżetowe. Kolejna uwaga odnosi się do tego, że większość zajęć odbywa się 

w lipcu. Z uwagi na powyższe, dobrze byłoby w przyszłym roku pamiętać, aby dzieci w Cieszynie 

miały szanse również interesująco spędzać czas w sierpniu. Ponadto Przewodnicząca Komisji 

Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych do w/w 
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informacji na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji kulturalnych 

i sportowych dla mieszkańców i turystów. 

 

Radny Czesław Banot podziękował za uzupełnienie danych dotyczących ilości osób biorących 

udział w organizowanych koloniach, półkoloniach oraz obozach. Dodatkowo radny poinformował, 

że w informacji na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji kulturalnych i 

sportowych dla mieszkańców i turystów brakuje informacji dot. zajęć z piłki nożnej, trzech 

potężnych Klubów Sportowych, gdzie odbywają się podczas wakacji mecze, treningi i bierze w tym 

udział około 300 naszych dzieci. Radny uważa, że jest to dość znaczące, by zarówno mieszkańcy, 

jak i turyści mieli możliwość obejrzenia meczu, treningu naszych dzieci i dzieci które są u nas na 

obozie.  

 

I Z-ca Burmistrza Krzysztof  Kasztura w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Czesław Banota 

poinformował, że jedynie szablon rozgrywek mógłby być przedstawiony w tym materiale, gdyż liga 

okręgowa nie ma jeszcze określonego pełnego kalendarza na ten moment. I Z-ca Burmistrza 

Krzysztof  Kasztura przypomniał, że radni prosili o to, by informacja na temat letniego wypoczynku 

dzieci i młodzieży oraz propozycji kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i turystów 

przekazywana była szybciej. Jednak kiedy informacja ta zostanie zamknięta początkiem czerwca 

to pewne informacje będą zapewnie nieaktualne, albo jeszcze nie będziemy ich znać. Ponadto 

poinformował, że te wszystkie uwagi radnych, które zostały przedstawione w miarę możliwości 

będą poprawiane w następnym roku. Następnie poinformował, że w prowadzonych zajęciach 

zawsze zdarzają się jakieś różnice dotyczące ilości dzieci, które uczestniczą w zajęciach 

z planowaną liczbą, jednak nie zakłóca to całego cyklu działania.  

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz poinformowała o docierających do niej informacjach 

o zapotrzebowaniu nad opieką nad dziećmi w ciągu całego roku a nie tylko w okresie wakacyjnym. 

Informacje te sprawdzane były z dyrektorami szkół jednak mimo wszystko zainteresowanie 

na początku wakacji jest zdecydowanie większe. Tak jak wiemy w szkołach przeprowadzane 

są remonty, które są obowiązkowe,  więc jeśli mieszkańcy mają jakieś konkretne  zapotrzebowanie 

i powinniśmy brać to pod uwagę, np. dwa ostatnie tygodnie sierpnia są pożądane by cos 

zorganizować to w przyszłym roku zostanie to wzięte pod uwagę. Pani Burmistrz otrzymała 

dodatkowo zapytanie dlaczego przy takiej pogodzie basen w Cieszynie jest otwarty tylko 

do godziny 19:00. Po przeprowadzeniu analizy poinformowała, że nasz basen otwarty jest 

w rozsądnych godzinach  i w związku z tym nie przewidujemy zmian w długości otwarcia 

obiektów.  

Informację na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji kulturalnych 

i sportowych dla mieszkańców i turystów została przez Radę przyjęta.  

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w ustawowym terminie nie zgłosił się do dyskusji nikt 

z mieszkańców, zatem Przewodniczący otworzył debatę nad raportem o stanie Gminy Cieszyn. 

 

Radna Joanna Wowrzeczka przypomniała, że na temat Raportu o stanie Gminy bardzo dużo 

rozmawiało się podczas obrad Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych. Rozumie jednak, że teraz jest czas by indywidualnie móc się wypowiedzieć 

na jego temat. Radna uważa, że Raport jest to bardzo obszerny i rzetelnie wykonany dokument. 

Nawet jeśli są w nim jakieś uchybienia to trzeba docenić wkład i wielość pracy jaka została w niego 

włożona. Radna uważa, że Raport powinniśmy przeczytać z wielką uwagą - nie po to by 

krytykować bo Raport to jest coś co zostało zastane, tylko po to, żeby zastanowić się w jakim 

kierunku iść, czy też wyciągnąć z niego wnioski. Radna przedstawiła swoje najważniejsze refleksje 

na temat Raportu dotyczące między innymi zmian klimatycznych oraz partnerstwa miast. Radna 
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postuluje aby poważnie pochylić się nad aportem jako takim dobrym gruntem do dyskusji 

o przyszłość tego miasta i o zbudowaniu wizji, której wszyscy potrzebujemy.  

 

Radny Czesław Banot przedstawił swoje zaniepokojenie informacją o nadwyżce budżetowej 

w wysokości 3 857 000,00 zł w momencie kiedy mamy drogi w katastrofalnym stanie, kiedy można 

by było te pieniądze zainwestować w elektrownię fotowoltaiczną, która by w kolejnych latach 

przynosiła zyski do budżetu. Według Radnego nie jest to najlepszy pomysł na spłacenie długów. 

 

Radna Joanna Wowrzeczka poinformowała, że z Raportu wynika, iż ulegamy pewnym 

skłonnościom wynikającymi na przykład z patrona jakiegoś roku albo z jakiegoś kierunku, który 

nam wyznacza duża polityka i większość działań jest bardzo patriotycznych w całym tym 

minionym roku, a to też jest taki przedmiot, nad którym powinniśmy się zastanowić, czy wszystko 

musi być zdeterminowane takim hasłem, który jest odgórny. Powinniśmy też umieć swoją politykę 

kontynuować. Z Raportu wyłania się bezbronny obraz, że musimy wszystko realizować tak jak 

wymyślą nam projekty odgórne.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Burmistrz, pracownikom urzędu oraz jednostek  za bardzo 

rzetelnie przygotowany dokument, który  wymagał ogromnego wkładu pracy. 

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz zwróciła się do wszystkich pracowników urzędu, jednostek 

oraz naszych spółek z podziękowaniem za zaangażowanie w dostarczeniu tego ogromu informacji 

oraz przygotowanie Raportu o stanie Gminy Cieszyn. Pani Burmistrz podkreśliła, że w naszej 

Gminie Raport powstawał własnymi siłami nie za pomocą firm zewnętrznych, co kosztowało nas 

wiele wysiłku.  

 

Ad 7.1 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

Cieszyna wotum zaufania, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych oraz Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Cieszyna wotum zaufania. 

W/w uchwałę Rada przyjęła 15 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.2. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego jst wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Cieszyna 

za 2018 rok, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych 

oraz Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego jst wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu miasta Cieszyna za 2018 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.3. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Cieszyna. Poinformował o pozytywnych opiniach Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Cieszyna sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2018 rok, jak również o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Cieszyna w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna za 2018 rok, następnie 

poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zabranie głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Golec przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej 

do w/w projektu uchwały, ponadto przedstawił treść wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Cieszyna w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna (dokument dostępny 

jest w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Cieszyna pod numerem BRM.0014.3.REW.2019) 

oraz informację zawartę w Uchwale nr 4200/I/78/2019  z dnia 17 kwietnia 2019 roku I Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Cieszyna sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok.  

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 14 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.4. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego obszar zawierający 

częściowo tereny: Bobrka, Liburnii i Pastwisk, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, 

Rozwoju i Spraw Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z zasadami głosowania nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego głosowanie to podzielone jest na 2 etapy. Pierwszym etapem jest 

przystąpienie do głosowania nad stwierdzeniem, że projekt zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stwierdzenie, że projekt zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 

 

W/w stwierdzenie Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania stwierdzenia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na powyższe Przewodniczący stwierdził, że projekt zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 

 

Wobec braku wniesienia uwag oraz braku zapisanych w zmianie planu inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych Gminy, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego obszar zawierający częściowo tereny: Bobrka, 

Liburnii i Pastwisk. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7.5. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego 

tereny położone w rejonie węzła drogi krajowej S1 w Krasnej, następnie poprosił o stanowisko 

Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna 

obejmującego tereny położone w rejonie węzła drogi krajowej S1 w Krasnej. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.6. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej i towarzyszącej dla budowy budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

na działce 31/75, obr. 21 w Cieszynie przy ul. Czytelni Ludowej, następnie poprosił o stanowisko 

Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz zgłosiła autopoprawkę do w/w projektu uchwały, 

o przedstawienie której poprosiła II Z-cę Burmistrza Przemysława Majora. 

 

II Z-ca Burmistrza Przemysław Major poinformował, że w podstawie prawnej podano błędnie  datę 

publikacji ustawy o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz 

inwestycji towarzyszących (Dz. U. z 2008 r., poz. 1496 z póź. zm.), poprawna data publikacji to rok 

2018 (Dz. U. z 2018 r., poz. 1496 z póź. zm.). Ponadto w § 3 po słowach Uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia należy dodać wyrażenie: „i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Śląskiego”. II Z-ca Burmistrza Przemysław Major dokonał prezentacji  

multimedialnej, w której przedstawił wyrys ze Studium. Poinformował również, że w uzasadnieniu 
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jest dokładnie opisane dlaczego należy odmówić ustalenia lokalizacji tej inwestycji dla budowy 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego na działce 31/75, obr. 21 w Cieszynie przy ul. Czytelni 

Ludowej. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie 

odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i towarzyszącej dla budowy budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego na działce 31/75, obr. 21 w Cieszynie przy ul. Czytelni Ludowej. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.7. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony 

(nieruchomość przy ul. Kościuszki 3), następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Rozwoju i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania na czas 

nieoznaczony (nieruchomość przy ul. Kościuszki 3). 
 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.8. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (dz. 138/3, 

obr. 43 ul. Ratuszowa), następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony (dz. 138/3, obr. 43 ul. Ratuszowa). 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.9. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

użytkowego w budynku Głęboka 13 w Cieszynie, następnie poprosił o stanowisko Komisji 

Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie  wyrażenia zgody 

na zbycie lokalu użytkowego w budynku Głęboka 13 w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.10. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

Budżetu Obywatelskiego Miasta Cieszyna, następnie poprosił o stanowisko Komisji Spraw 

Społecznych oraz Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

II Z-ca Burmistrza Przemysław Major poinformował, że dalszym krokiem po podjęciu tej uchwały 

jest jej publikacja w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego i jej wejście w życie. Kwota 

budżetu obywatelskiego, harmonogram, poszczególne etapy i inne elementy ważne z perspektywy 

wdrażania Budżetu Obywatelskiego będą określone w zarządzeniu Pani Burmistrz. Okres lipca 

i sierpnia chcemy wykorzystać na przygotowanie się pod kątem dobrej promocji informacji dotarcia 

do mieszkańców, tak aby etap składania wniosków to była najwcześniej druga połowa września 

po okresie wakacyjnym, żeby w jak najszerszym zakresie trafić do mieszkańców.  

 

Przewodniczący Rady Remigiusz Jankowski zadał pytanie dotyczące zasad i trybu przeprowadzenia 

Budżetu Obywatelskiego Miasta Cieszyna stanowiący załącznik do w/w uchwały, czy w przypadku 

złożenia formularza elektronicznego jest możliwość zrezygnowania z obowiązku dostarczania 

osobiście kart poparcia skoro głosowanie jest internetowe.  

 

II Z-ca Burmistrza Przemysław Major przychylił się do propozycji Przewodniczącego Rady 

zgłaszając ją jako autopoprawkę. Poprawne treść załącznika do w/w uchwały w § 4 ust. 9 otrzymuje 

brzmienie: „W przypadku złożenia formularza elektronicznie, karty poparcia, o których mowa 

w ust. 6 muszą zostać dostarczone osobiście do Urzędu Miejskiego w Cieszynie lub elektronicznie 

(skan) na adres e-mail wskazany w zarządzeniu Burmistrza Miasta, najpóźniej w pierwszym dniu 

roboczym po upływie terminu zgłaszania projektów”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie 

zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Miasta Cieszyna. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7.11. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania imienia 4 Pułku 

Strzelców Podhalańskich Szkole Podstawowej nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie, 

następnie poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie  nadania imienia 4 Pułku 

Strzelców Podhalańskich Szkole Podstawowej nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 15 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.12. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/24/15 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej 

w Cieszynie, następnie poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały 

nr VI/24/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie nadania Regulaminu 

Straży Miejskiej w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2019 rok, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2019 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.14. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 203, następnie poprosił o stanowisko Komisji 

Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 2031. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.15. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 

na II półrocze 2019 roku, następnie zapytał o ewentualne propozycje rozszerzenia przedłożonych 

Radzie propozycji lub inne zmiany. 
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Joanna Wowrzeczka w imieniu Komisji Spraw Społecznych wniosła o wprowadzenie do planu 

pracy Rady Miejskiej  na II półrocze 2019 roku w miesiącu sierpniu dwóch tematów: 

Pierwszy dotyczy powołania doraźnej komisji do spraw sportu, zaś drugito dyskusja na temat 

Szpitala Śląskiego w Cieszynie. 

 

Z uwagi na brak dalszych wniosków do w/w projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2019 roku wraz 

z uzupełnieniem planu pracy o dwa dodatkowe tematy w miesiącu sierpniu.  

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.16. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na II półrocze 2019 roku, , następnie zapytał o ewentualne propozycje rozszerzenia przedłożonych 

Radzie propozycji lub inne zmiany. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2019 roku. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej 

Łukaszowi Bielskiemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Bielski zwrócił się z pytaniem, czy w dniu dzisiejszym ktoś 

z Państwa Radnych chciałby złożyć interpelację lub zapytanie. 

 

Radna Monika Szlauer przedstawiła zapytanie dotyczące utrzymania zieleni oraz ochrony przyrody 

w Cieszynie.  

 

Radna Joanna Wowrzeczka złożyła interpelację w sprawie przedłużenia trasy autobusu komunikacji 

miejskiej linii nr 10 na ulicę Zamarską oraz interpelację w sprawie wymiany, bądź naprawy latarni 

u szczytu schodów pomiędzy ul. Śrutarską a Młyńską Bramą.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Bielski przedstawił interpelacje i zapytania oraz 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych złożone w okresie między sesjami – wg rejestru 

od numeru BRM.0003.93.2019 do numeru BRM.0003.101.2019. 

 

Państwo Radni kolejno ustosunkowywali się do otrzymanych odpowiedzi. 

 

Treść interpelacji i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej 

Łukaszowi Bielskiemu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Bielski na początku przedstawił opinię Komisji  

Spraw Społecznych, która przyjęła na posiedzeniu w dniu 24 czerwca br. po wysłuchaniu 

informacji przedstawionej przez II Z-cę Burmistrza Miasta na temat interpretacji zapisu 
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§ 2 Uchwały Nr VI/38/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 10 marca 2011 roku w sprawie 

warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych. Zgodnie z zapisem w/w uchwały, jednym z warunków jakie najemca musi spełnić 

chcąc uzyskać bonifikatę, jest brak zaległości z tytułu czynszu i opłat dodatkowych, jak również 

przynajmniej przez 1 rok opłacanie czynszu bez opóźnień w terminie wynikającym z umowy 

najmu. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała zaproponowany kierunek interpretacji 

zapisu uchwały, który stanowi, iż przytoczony rok bez zaległości w opłacaniu czynszu nie musi 

obligatoryjnie dotyczyć roku poprzedzającego datę złożenia wniosku o udzielenie bonifikaty. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zapytanie Klubu Radnych Cieszyński 

Ruch Społeczny w sprawie tworzenia przez Gminę spółdzielni socjalnych oraz w sprawie 

umieszczenia na „Domu Narodowym” tablicy upamiętniającej uchwalenie Konstytucji 3 maja. 

Wiceprzewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  zapytanie Klubu Radnych PiS dotyczące Miast 

partnerskich Cieszyna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych PiS Władysław Macura podziękował za udzieloną odpowiedź.  

 

Treść  interpelacji  i zapytań Komisji Rady oraz Klubów Radnych  wraz z odpowiedziami, dostępna 

jest na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

do Sprawozdania Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie od dnia 20 maja 2019 roku 

do 14 czerwca 2019 roku. 

 

Z uwagi na brak pytań, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby złożyć oświadczenie. Ponieważ 

chętnych nie było, przedstawił następującą korespondencję kierowaną do Rady Miejskiej Cieszyna: 

1. Rada Gminy Lyski przesłała Uchwałę Nr RG.0007.69.2019 Rady Gminy Lyski z dnia 

30 maja 2019 roku w sprawie apelu o podjęcie przez Rząd RP skutecznych działań 

wpływających na poprawę jakości powietrza w Polsce, 

2. Urząd Gminy Zebrzydowice przesłał uchwałę Nr V/62/2019 Rady Gminy Zebrzydowice 

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie połączeń kolejowych, 

3. Burmistrz Miasta przekazała do Rady Miejskiej wniosek mieszkańca Cieszyna dotyczący 

powołania dzielnicowych rad mieszkańców, 

4. Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach przekazał decyzję dotyczącą usunięcia tablicy 

upamiętniającej nadanie Miastu Cieszyn Uchwałą Rady Państwa w 35 rocznicę wyzwolenia 

odznaczenia Krzyża Komandorskiego Odrodzenia Polski, która znajduje się na elewacji 

cieszyńskiego Ratusza, 

5. Katowickie Koło Partii Zieloni z Piekar Śląskich przesyła petycję w sprawie zrezygnowania 

z używania jednorazowego plastiku oraz rozpoczęcia akcji edukacyjnej dotyczącej tego 

problemu.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady przypomniał, że w lipcu nie będzie sesji Rady Miejskiej, kolejna 

odbędzie się na koniec sierpnia. 

 

Radny Łukasz Bielski zwrócił się z zapytaniem, na jakim etapie są rozmowy dotyczące inwestycji 

przy stadionie na al. Jana Łyska.  Ponadto zapytał o termin otrzymania opinii z Wód Polskich oraz  

kiedy rozpoczniemy postępowanie przetargowe. 
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II Z-ca Burmistrza Przemysław Major poinformował, że w dalszym ciągu czekamy na dwie opinie 

z komisji granicznych polsko-czeskich, każdego tygodnia jest to monitowane. Uzyskaliśmy 

zapewnienie, ze opinia powinna dotrzeć do nas do końca miesiąca. Opinie te są potrzebne 

do uzyskania pozwolenia wodno – prawnego, aby móc przedłożyć je do aktualizacji pozwolenia 

na budowę. Jeśli wszystkie dokumenty uda się uzyskać, wówczas będziemy mogli przygotowywać 

się do ogłoszenia przetargu. Ponadto II Z-ca Burmistrza przypomniał, że kwota dofinansowania to 

2 000 000,00 zł i zgodnie z umową w tym roku w przypadku rozpoczęcia inwestycji powinniśmy 

wydatkować 1 000 000,00 zł. Dopóki nie uzyskamy opinii komisji granicznych nie będziemy mieli 

możliwości uzupełnienia naszego wniosku o pozwolenie na budowę.  

 

W sprawach różnych głos zabrali również Radny Czesław Banot, Joanna Wowrzeczka, Rafał 

Foltyn oraz Monika Szlauer. 

 

Ad 12. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Remigiusz Jankowski zamknął obrady 

dziewiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej

   

Natalia Tolasz             

             Remigiusz Jankowski 

     

         


